
Referat fra styremøte i Strandparken Velforening 22.05.2023

Til stede: Reidar Juel Mathisen, Per Gran Werner, Heidi Ruud-Johansen, Thore Foss,
Kjell Gunnar Mossing, Elisabeth Tangen, Magnor Hofsøy,
Dag Silberg (for Terje Barstad), Gro Jørgensen.

1. Agenda godkjent.

2. Referat fra 24.04.2023 godkjent.

Sak 32/2023: Økonomi: Det er ca kr 152 000,- på konto til Velforeningen og ca 19 000,- på
konto til Sjøbua.

Sak 33/2023:HMS: Råtne planker rundt huskestativet på den lille lekeplassen ved sameiet
B2. Dette må vi gjøre noe med. Velforeningen tar jobben.

Sak 34/2023: Båtforeningen: Det er avholdt 2 vellykkede dugnader. 8 utriggere er skiftet.
Nytt galvanisert rekkverk er montert. Noen av materialene fra de gamle utriggerne kan
gjenbrukes. Det vil bli dugnad på opplagsplassen når båtene er satt på vannet.
Opplagsplassen vil etterhvert bli borte når den planlagte utbyggingen starter. Båtforeningen
og Velforeningen samarbeider om plassen i containeren. Nye bod/boder er etter hvert
påkrevet. Plasseringen av disse ble diskutert.

Sak 35/2023: St.Hans: Bålet er påbegynt. Vi har fått paller fra Europris. Vi håper å få nedsatt
en komite til å arrangere St.Hans. Etter bålet er brent må vi plukke spiker fra bålplassen.

Sak 36/2023: Nedgravde søppelcontainere: Per informerte om hva som var gjort ifm forslag
om nedgravde søppelcontainere i Strandparken. Han har sendt ut info til alle sameieledere.
Foreløpig informasjon er at containerne koster ca kr 157 000 som er beregnet for 22
husstander. I Strandparken er det ca 200 husstander så totalt vil det beløpe seg til
ca kr 1.500.000. I tillegg kommer kostnaden til graving ++. Kostnaden må betales av den
enkelte husstand. Containerne vil graves ned 1,7 meter og stikke 1,10 meter over bakken.
Plass til containere må klareres med Velforeningen og Vesar. Per vil avtale befaring med
Vesar. Mer om denne saken i referatet fra det utvidede styremøte med sameielederne.



Sak 37/2023: Ny badetrapp: Dag Silberg i båtforeningen anbefalte et firma for å lage ny
trapp. Det var et firma båtforeningen hadde benyttet seg av. Reidar vil ta kontakt for pris etc.
Den gamle trappen har 9 trinn og vi trenger 10 for å komme helt ned. Det er satt av midler i
budsjettet til trappen.

Sak 38/2023: Nye rasteplassbord: Det var tidligere planlagt å kjøpe rasteplassbord fra
Bastøya. Denne planen har vi gått bort fra og vi vil heller bestille fra et annet lokalt sted. Det
må lages to plattinger til plassering av bordene.

Sak 39/2023: Strandparken nytt: Gro ba om innspill til Strandparken nytt. Ønsker innspill
innen 1. juni. Planlegger distribusjon medio juni.

Sak 40/2023: Eventuelt:
● Sykkelstativet flyttes til plenen ved badebrygga.
● Heidi har vært i kontakt med Grøteig om påfylling av sand på stranda som mente at

det ikke var nødvendig i år. Imidlertid bør sanden rakes/fordeles maskinelt pga
mengden. Grøteig antydet en pris på ca kr 6 000. Styret vedtok å akseptere tilbudet
og Heidi tar kontakt.

NESTE MØTE: MANDAG 21. AUGUST KL. 1800

Gro Jørgensen
sekretær.


